
Χατζηδάκης για το «ναυάγιο» με τη Euroasia

«Εκτενή αναφορά έκανε ο υπουργός ΠΕΝ στην ηλεκτρική διασύνδεση Αττικής-
Κρήτης-Κύπρου-Ισραήλ, για την οποία τόνισε ότι καταβλήθηκε πολύ μεγάλη
προσπάθεια από το καλοκαίρι και μετά για να υλοποιηθεί ως ενιαίο project. Ειδικά
το Σεπτέμβριο, ο κ. Χατζηδάκης σημείωσε ότι με πρωτοβουλία του υφυπουργού
Ενέργειας κ. Γεράσιμου Θωμά  έγιναν συζητήσεις με συμμετοχή του Διαχειριστή
Συστήματος Μεταφοράς του Βελγίου, του EuroasiaInterconnector και του ΑΔΜΗΕ.
Όμως, οι προτάσεις που κατατέθηκαν προς τον ΑΔΜΗΕ δεν ήταν ώριμες και δεν
μπορούσαν να γίνουν αποδεκτές από την ελληνική πλευρά γιατί θα οδηγείτο το
έργο σε καθυστερήσεις και θα έμενε στον αέρα το θέμα της υποθαλάσσιας
διασύνδεσης της Κρήτης που είναι μεγάλης εθνικής σημασίας. «Η άρση της
ηλεκτρικής απομόνωσης της Κύπρου αποτελεί προτεραιότητα για τον
πρωθυπουργό και για εμένα προσωπικά. Είμαστε έτοιμοι από αύριο κιόλας να
ξεκινήσουμε εντατικές και παραγωγικές διαπραγματεύσεις, ώστε να προχωρήσει η
διασύνδεση της Κρήτης με την Κύπρο και στη συνέχεια με το Ισραήλ. Πιστεύουμε
ότι διασφαλίζονται όλες οι προϋποθέσεις της διαλειτουργικότητας», κατέληξε.»

(Από Δελτίο Τύπου του υπουργείου Π.ΕΝ)


